



英國暑期英語遊學團



回條必須簽回

敬啟者：

為了拓展學生國際視野、提升英語水平，培養學生領導才能與團結合作的精神，本校委托「學聯國際文化交流中心」(<http://en.hkst.com/aboutus/>)於六月底籌辦英國暑期英語遊學課程。讓學生在一個全英語的環境下，親身體驗當地的環境、生活及文化，增廣見聞；並在完成遊學後回校與同學分享其體驗。此外，本校亦會安排老師隨團出發。本校老師將於一月下旬至二月上旬與有意參與的學生們以英語進行面試及甄選。是次遊學課程的有關詳情如下：

- 遊學課程目的地：英國 Surrey (距離倫敦 1 小時車程)
 學生人數：20-25 人 (本校將安排面試, 進行甄選)
 活動日期：暫定二零一九年六月二十九日至七月十四日
 逗留時間：十六天
 住宿：Kingswood Hall Campus, Royal Holloway University
 上課地點：Kingswood Hall Campus, Royal Holloway University
 團費(連來回機票)：約港幣 \$ 27,000 元 (合資格者可申請學校津貼，資助上限為\$5000 元)

是次暑期英語遊學課程內容豐富充實，定能讓成功參加及完成課程的同學開拓視野，提升個人語文能力，並學習與人溝通和獨立生活的技能。家長請填妥以下回條，並於十二月十七日前交回班主任。負責老師將會與獲取錄參加之學生及其家長聯絡，以便下一步安排。另附上遊學團暫定之行程安排，以供參考。

行程包括：	行程不包括：
1. 當地大學宿舍住宿及每日三餐之膳食安排 2. 英語課程及教材、迎新活動 3. 遊覽名勝、參觀活動、交通及入場券等安排 4. 來回機票及稅項 5. 旅遊保險 6. 旅遊業議會旅遊印花稅 (TIC Levy) 0.15%	1. 護照的申請費用* 2. 個人零用錢 *請自備有效旅遊證件，其有效期由出發日起計不少於 6 個月

如有垂詢，歡迎致電與范麗森老師聯絡。

此致

各家長

仁愛堂田家炳中學
吳潔容校長謹啟

二零一八年十二月十四日

(回條請於十二月十七日前交回班主任)

請於適當位置加上 “√”

敬覆者：本人已知悉暑期英語遊學課程事宜，敝子女

- 會參加「英國暑期遊學團」，本人會提醒子女準時出席遊學團之面試活動。
 不會參加「英國暑期遊學團」。

此覆

仁愛堂田家炳中學

學生：_____ () 班別：_____

家長簽署：_____

二零一八年十二月 日

聯絡電話：_____



14 December 2018



Summer English Study Tour - England

In order to help students polish English language skills, enhance students' ability to adapt to using English to learn non-language subjects and most importantly, to develop and unearth students' potential and leadership skills through a series of educational and inspirational learning programmes, Yan Oi Tong Tin Ka Ping Secondary School has authorized Council for International Cultural Exchange (<http://en.hkst.com/aboutus/>) to arrange a Study Tour in England in late June. During and after the trip, students are required to do various tasks and use what they have learnt in class. Candidates will be selected according to their performances in an interview conducted by teachers from late January to early February.

- Destination** : Surrey, England
- Size of group** : 20-25 (Students will be selected by interviews)
- Activity Date** : 29 Jun – 14 Jul 2019
- Duration of tour** : 16 days
- Accommodation** : Kingswood Hall Campus, Royal Holloway University
- Study's location** : Kingswood Hall Campus, Royal Holloway University
- Fee (including round-trip flights)** : About HK\$ 27,000 (Eligible students may apply for school subsidy. Each student may receive a maximum amount of HK\$5,000.)

Package includes :	Package excludes :
1. Accommodation with three meals (breakfast, lunch and dinner) daily 2. English classes, class materials and orientation 3. Airport transfers, transportation as per itinerary and admission fees to all attractions 4. Round-trip flights and all airport taxes 5. Travel insurance 6. 0.15% Stamp Duty (TIC Levy)	1. Passport application fees* 2. Personal expenses * Please ensure passport validity of 6 months prior to the travel.

If you are interested in giving your children this valuable chance to broaden their horizons and improve their English proficiency, please fill in the reply slip below. Please encourage your children to access the latest information of the tour and show up punctually to the related interviews. A preliminary itinerary is attached for your reference. For enquiries, please contact Ms. Fan Lai Sum.

Ng Kit Yung,
Principal

Reply Slip (To be returned to the form teacher by 17 December 2018)

_____ December, 2018



- I **let** my child join the Summer English Study Tour and will remind him/her to show up at the related interviews punctually.
- I **do not let** my child join the Summer English Study Tour.

(Please put a "V" in the appropriate box.)

Class: _____ No.: _____

Name of student: _____

Parent signature: _____

Contact number : _____